
Møde i skolebestyrelsen mandag d. 16. december kl. 18 - 20.30 

Mødeleder: Marlene Møller Holm 
Referent: Hans Peter Stokholm 

Deltagere: Bettina, Steen, Anne, Rasmus, Emil, Ditte, Marlene, 
Jesper, Dennis, Amy, Niklas, Maria, Hans og Marie 

Fraværende: Amy, Niklas 

O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning 

   

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

Tid 
  
 

Punkt O/D/
B 

Referat 

18:00-
18:05 

Godkendelse af dagsorden 
B 

 
Godkendt 

18:05 
18:30 

Aftensmad 
 

 
Godkendt 

18:30- 
18:50 

Nyt fra elevrådet 
O 

 
Opfølgning/påmindelse til eleverne, så 
de husker at komme til næste møde. 

18:50- 
19:10 

Opsamling fra fællesmøde 

 Prøver at få et fællesmøde 
mere i løbet af foråret 

 Hvilke to gode pointer fik du 
med fra mødet 

 Hvilken ting skal gøres 
anderledes på næste 
fællesmøde 
 

D 

Det var et fint møde, men der mangler 
noget konkret ift. samarbejdet mellem 
de to skoler. 
 
Vi har aftalt et fællesmøde med de to 
bestyrelser til marts 2025, men den 
planlagte dato skal ændres, da 
skoleledelserne er på seminar.  
 
SKB aftaler, at det ikke er hele 
bestyrelsen, som mødes i marts, men 
et udvalg fra begge bestyrelser, som 
mødes til et samarbejdsmøde.  (Ditte, 
Marie, Anne, Marlene – udvalg fra 
Vigersted) 
 
De første tilbagemeldinger ift. ikke at 
blande klasserne på 7. årgang er 
positive. Det kan også vurderes fra år 
til år, om klasserne skal blandes eller 
ej, så vi ikke lægger os fast på et 
bestemt princip. 
 
SKB bør fokusere og bruge energien på 
skolen her i Vigersted og fortsætte 
arbejdet for at styrke de positive 
fortællinger om Vigersted Skole. Vi 
kunne gennemføre en 



spørgeundersøgelse af 
forældretilfredshed.  
 
Søholmskolen er en del af oplandet til 
Vigersted Skole, så det er i vores 
interesse, at der er et godt samarbejde 
skolerne imellem. Det giver derfor 
mening fortsat at have møder med SKB 
fra Søholmskolen en til to gange om 
året. 
 

19:10- 
19:40 

Princip for skoleboden 

 Hvorfor har vi sådan et 
princip? 

 Reviderer nuværende mad og 
kost politik 

 Er det nok til opfølgning på 
skoleboden, mellemmåltider i 
SFO, hjemkundskab mv. 
(Nuværende er fra 19. januar 
2005) 

 Dialog med Katja med evt. 
udvalg 

 Energidrik 
 

D/B 

 
SKB nedsætter en arbejdsgruppe, som 
udarbejder et udkast til kostprincip for 
Vigersted Skole, som også omfatter 
skoleboden, madkundskab, SFO og 
klub. Arbejdsgruppe: Maria, Emil, 
Marlene. 
 
Forslag til en håndtering i hverdagen 
kunne indgå i princippet: Besked til 
forældre, hvis elever drikker 
energidrikke, ryger cigaretter eller 
indtager snus på skolen.  
 
 

19:40-
19:50 

Pause 
 

 

19:50-
20:00 

Opfølgning på kursusdag 

 8 fastlagte principper 

 Opdaterede 
styrelsesvedtægter (diæter og 
mødegange) 

  
O 

  
Et fint arrangement.  
 
Det er nu muligt, at afholde færre 
mødegange i SKB og der er ingen 
diæter til møderne længere. Tages op, 
som et punkt på et kommende møde, 
for at aftale rammerne for arbejdet i 
SKB fremadrettet. 
 
Der skal ikke udarbejdes principper for 
alt. 
  

20:00-
20:15 

 Punkt vedr. klubben 

 Opfølgningsmøde 

 Nye børn og forældre 
 

O/D 

5. marts 2025 inviteres til klub-
forældremøde. 
 
Hvordan går det med at inddrage 
forældrene til at afholde aktiviteter?  
 
I næste nyhedsbrev beskrives de tiltag, 
som er ændret efter forældremødet. 
Opbakning fra forældrene efterlyses 
også på skærmfrie dage, så det ikke er 



de dage, hvor klubbørnene går tidligt 
hjem. 
 
Opdatering på hjemmesiden mangler 
fortsat. Udkast er fremsendt til skolens 
ledelse.  
 

20:15- 
20:30 

Evt.  

 A-hus i lokalnyt 

 Orientering om årshjul 
 

D 

 
A-huset skal også med i nyheder fra 
Vigersted Skole i Lokalnyt, da det er en 
del af skolen.  
Hvem skriver indlæg, elever 
(elevrådet), forældre, lærere, ledelse? 
SKB foreslår, at elevrådet inddrages 
med afdelingsleder Niclas, som 
tovholder. 
 
Idé: Invitere Betina fra tandplejen og 
Katja fra sundhedsplejen til næste 
åbent hus til et oplæg omkring 
sundhed og de 5 håndfulde.  
 
Udkast til et årshjul kommer på som et 
punkt til næste møde. 
 
Skolefest – arbejdsgruppe Bettina 
tovholder. Tidligere har 2 forældre fra 
hver klasse kan være en del af 
arbejdsgruppen.  MEN vi mangler en 
ramme eller indhold for at kunne 
invitere forældre og elever til en fest 
på skolen. Vi tager det op som et punkt 
til et kommende møde. 
 

20:30 Tak for i dag  
 

O 
 

  

 


